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Abstract (en)
[origin: WO2018104018A1] A dust cover (100) having: a flange (90) for attaching the dust cover (100) to a transmission extension housing (210)
of a cutting grinder (200); a cover body (10) for at least partially covering a circular cutting disc (220) on both sides; and a suction connection (40)
by means of which removed surface material (S) can be suctioned from the cover body (10), wherein the dust cover (100) has a depth stop (80) by
means of which a cutting depth of the cutting disc (220) can be limited, wherein the depth stop (80) is mounted on the cover body (10) by means of
a single arm bearing (81) on the flange side.

Abstract (de)
Staubhaube (100) mit einem Flansch (90) zum Befestigen der Staubhaube (100) an einem Getriebehals (210) eines Trennschleifers (200), und
mit einem Haubenkörper (10) zum zumindest abschnittsweisen, beidseitigen Abdecken einer kreisförmigen Trennscheibe (220), und mit einem
Absauganschluss (40) über den ein Untergrundabtrag (S) aus dem Haubenkörper (10) abgesaugt werden kann, wobei die Staubhaube (100) einen
Tiefenanschlag (80) aufweist mittels dem eine Schnitttiefe der Trennscheibe (220) begrenzt werden kann, wobei der Tiefenanschlag (80) über eine
Einarmlagerung (81) flanschseitig am Haubenkörper (10) gelagert ist.
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